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P}(0CES VIIRI]AL NP''4/2021

incheiat azi 19.04.202 I orele 14,00 cu ocaziafinerii gedinlei ordinare a consiliului iocal al coln'Arcu$, convocat

confonn arr 133 si art.l34 din oUG rr.571201g privind codul adrninistrativ, cu modificarile 9i completSrile ulterioare,

unde din cei I I consilieri in func(ie au fost prezen{i toti consilierii : Toth -wagner J6zsef, ordog zolt6n, Gyorgy J6nos,

Va.jna iirvi,, Agostpn Attila, Kurta Arp6d, lletyi M6ria, Unnosi-lncze llunor , vhncsa Lajos, Retyi 6don si Gajai S6ndor'

Din oficiu participd d-ul primar lvlithi Arpad qi d-na secretar general al cornunei Vura Judit Imola'

Sedinla publicd deschisa se line in saia rr]alc <Je;edinln a consiirului local, avand aprox.l30 rnp, unde f-iecare

'crsoaua 
a pf,strat o distanla de 2 rn de la cea nrai apropiat[ pcrsoand.'l'o1i consilierii iocali purtau masca de proteclie'

i'ainte de inceperea.gedinlei secretarul gcueral al comunci pture la dispozilia consilierilor locali procesul verbal

al gedinlei ordinare din data de 30.03.202I , duph care se d[ cuvdntul celor prezenli, dac6 sunt opinii pe tnarginea

procesului verbal Prezentat.

Netlind disculii,se supune votului deschis con{inutul acestui proces verbal :cine este pentru,cine este contra sau

cinc se ab{ine.

i, unanirnitate de voturi toli consilicrii locali in tunc{ie au lbst de acord cr-r con}inutul procesului verbal : 1'6th -

Wagner Jozsef. OLdog Zoltin, Gyor*, Jdnos, Vaina lirvin, Agoston Attila, Kurla Arp6d, R€tyi M6ria' Urmosi-lncze

llunor, Retyi 6don. Gajai S6nclor si Va'csa l-aj.s, care in confbrrnitate cu oUG nt.57 12019 privind Codul adrninistrativ '

urrneaz[ a fi arhivat intr-un dosar semnat de cei in drept rii sigilat.

Ia cuvAntu! d-ul prinar, salutdnd pe cci prczcnli, dupi care citeEte ordinea de zi' dup[ clttn unneaz6 :

l.proicct de hot6rAre privind aprobarea bugeiuh.ri local al i:ot'nunei Arcu; pe arrul 202 1'

2..proiect de hot6rire privind aprobarea proiectului actului aclitional la Convenlia de parteneriat inoheiatd cu

Funda{i a Creq tini D iakonia t-rli al a S f. Gheorghe

3.proiect de hot6rdre privind aprobarea contului de execu(ie al bugetului local al comunei ArcuE pe trimestrul

I. al auului 2021.

4.Diverse.

in contirrlrare <J- ul prigrar propuuc rrrcluc.ierea iu caclrul ordinei de zi a urm[totului punct: analizarea Proiectului

c1e 6otiu.6re privind aprobarea achitdrii clin bugetul local cdtre Asocialia de Dezvoltarc Intercotnunitard " AQUACov" a

cotizaliei Comunei Arcug pentru anul2021.

Supune votului deschis includerea acestui punct in cadrul ordinii de zi:cine este

cir,c sc abline'/

ctu aceastd rnodificare in cuprinsul proicctului ordinii de zi, to{i consilierii locali in unanimitate de voturi "pentru"

au lbst dc acord.

in contir.ruare se supun votului deschis aprobarea ordinei dc zi in intregime:cine este pentru, cine este contra sau

ciire se abline'l

pentru, cine este contra sau



in unanimitate de voturi "pentru". to[i consilierii prezenf i au lbst de acord cu orclinea de zi .

in continuare se trece la discutarea primr"rlui punct al gedrn{ei cu privirc la analizarea proiectului de hotdrArc

privind aprobarea bugetului local al cornunei Arcug pe anul 2021.

Dupd prezentarea Proiectului de hotirAre initiat de d-ul primar , precum gi al raporlului cie specialitate al

cornpartimentului de contatrilitate anexat se dd cr"rvlintnl consilierilor spre cliscutare.

Ia cuvAntul din nou d-ul primar qi prezintd detaliat cifreie din buget.

intrebarea consilicrului Ga;ai Sfurdor estc cA ce t'el de cheituicli cupnnde surna totald alocatl la capritolul

prevdzut cu asistenlii personali, la care prirnarul raspunde ci aici sunt incluse cheltuielile cu salariile asistenlilor personali,

precurn qi indemnizaliile acordate inbaza Legii nr.448/2006.

in continuare d-ul primar inqira gi investilirle propuse pentru anul 2021.

Ia cuvAntul consilierul R6tyi lvldria qi propune s[ lle: luatd leg6tura cu reprezentanfii parohiei unitariene din Arcu5

pentru a solicita terenul de sub clirdirea pcrpicdriei care se afla in proprietatea lor, deoarecc rrurnai clddirr:a se alli ^'

proprietatea privatd a corrrunbi Arcus.

Primarui adaugi' cE comuna Arcug are r.rn drept de superficie pentru 49 ani pentru terenul de sub clSdirc. clar dirt

picate nu se poate depune nici o cerere la CNI pentru diferite proiccte carc sunt, cum este de ex, pentru reabilitare , etc.

p6nd c6nd acest teren albrent nu va fi in proprietatea comunei.

Propunerea consilierului Retyi Odon este cd prima datd si solicitdm de la ei transcrierea terenului altreut

popicdriei, iar daci ei vor refuza, aturrci ulterior se poate negocie cu ei cu privire la pre{ul de vinzare- cumpirare al acestrri

teren intravilan.

Din nou ia cuvAntul d-u[ primar qi spune c[ din pdcate decizia cu privire la transcrierea terenului nu apa4inr' rlulnai

conducerii parohiei unitariere din Arcuq , ci ;i episcopiei.

Nefiind alte intrebari, discugir . sc supun votulrri dcschis alegerca aprobarea proiectului dc hotdrAre inilrat de d-rrl

primar in acest scop:cine este pentru,cine este contra sau cine se ablirre?

in unanimitate de voturi, toli consilierii au votat "pentnr" . astfel a fost adoptatA HCL nr.222021 itr acest scopr.

Ia cuvAtrtul prepedintele de Sedinli. tj prezinta puncttrl ?-. al 5edin(ci, respectiv prezentarea proicctr,rlui 
_._

hotdrAre cu privire la aprobarea proieotului actului adilional la Convenlia de parteneriat incheiati cu Funda{ia Crctrtiirir

Diakonia filiala Sf.Gheorghe.

Dupd prezentarea Proiectului de hotdrdre iniliat de d-ul primar , precum ;i al raportului de specialitate anexat se

dh cuvAntul consilierilor spre discutare.

la cuv6ntul din nou d-ul prirnar 5i prezint.l cererea trirrrisi de Diakonia Sf.Cheorghe, gi prin care ei solicitd

prelungirea convenfiei de parteneriat intocnrit l]entru 1 an in anul trecut 9i care expirf, in luna mai 2021. Asti'el, ei solicitti

prelungirea duratei convenliei cu inct 2 ani, rloditicarea contriirutiei cornunei din 2000 lei /luni in 2.200 lcillunal. precurll

tri schimbarea bugetului propus pentru aceasti perioadd noui, care este anexA la ccinven{ie.

in continuare d-ul prirnar prezint[ ultirnul raport dcpi,rs de aceast6 l'undafie irr leg[turi cu activitateil desfdput'atl itl

cursul lunii martie 2021 li mai adauga cI mdrirea contribufiei se datoreazd in prirnul rind gi fhptului c5:s-a tnf,rit salariul

minim brut pe fara in luna ianuarie 2021 .
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Nefiind alte disculii, preqedintele gedinlei supune votului deschis aprobarea proiectului de hotdrdre intoctnit in

acest scop:cine este pentnl , cine este contl'a sau cine se abline'/

in unanimitate de voturi "pentru" a fost adoptatA HCL nr.2312021 in acest scop.

in continuare pre;edintele Eedin{ei prezinta punctul unnalor de pe ordinea de zi cu privire la prezentarea

Proicctului de hotd,rire privind aprobarea contului de oxeculie al bugetului local al comunei Arcuq pe trimestrul I. al

anului 2021 .

I
Dup6 prezentarea al Proiectului de hotlrAre iniliat de d-ul primar , precum Ei al raportului de specialitate

intocrr-rit de compartirnentul de resort se cli cuvAntul consilierilor spre discutare.

Nefiind discufii, preEedintele ge:dinlei supullc r,otului deschis aprobarca proiectului de hotirire iniliat <le d-ul

prirrar iu acest scop: cine este pentru,cine este contra sau cine se abline'?

in unanimitate de voturi "penfru " a tbst adoptatd HCLnr.2412021 in acest sens.

in continuare preqedintele gedinlei prezintd punctul unndtor al qedin{ei, cu privire la prezentarea proiectului

hotdrAre privind aprobarea achitarii din bugetul local cdtre Asocialia de Dezvoltare Intercotnunitard " AQUACOV"

cotiza{iei Cotr.runei Arcug pentru anul 2021 .

Duptr prezentarea al Proiectului de hotf,r6re initiat de d-ul primar , precum ;i al raportului de specialitate

intocrnit de compartimentul de resort se di cuvAntul consilierilor spre discutare.

Ia cuvintul d-ul primar gi spune cd valoarea cotizafiei pentru comuna ArcuE este 2.000 lei/an conform hotlrarii

ADI AQUACOY wl12021, valoare care nu s-a rnodificat fa{6 de anul trecut.

Nefiind opinii pe marginea celor prezentate, pregedintele qedinfei supune votului deschis aprobarea proiectului de

hotardre intocmit in acest scop:cine este pentru, cine este contra sau cine se abline /

in unanimitate de voturi "pentru" a fbst adoptatA HCL nr.2512021 in acest scop.

tn continuare preEedintele gedinfei prezinta ultimul punct al gedinfei cu privire la discutarea diferitelor probleme

intervenite.

Ia cuv6ntul d-ul consilier Ordog Zctltiln gi propune achizifionarea unui sistem de securitate/echipament de

supraveghere video qi la podul "D6roszkol6,, din ArcuE pentru a se putea identifica pe cei care vin/pleacl cu cdrufa ,

lurAnd recoltele de pe c6mp.

Rlspunsul prirnarului este cd va lua in considerare cele propuse.

in continuare secretarul general al comunei Arcug prezintd cererea de suspendare executare act administrativ

de pus[ de d-na Igy6rt6 Judit la Tribunalul Covasna, in dosarul cu w.3261 1 1912021. Astfel, susnumita solicit[ suspendarea

executArii a Dispoziliei w.1812021, precum qi a Deciziei de imputare din 09.02.2021.

intrebarea consilierului R6tyi 6don este cf, care este suma totali neti pe care susnumita ar trebui sd restituie

cornunei gi pe care a primit ca salariu net in plus in cursul anului 2020, la care secretarul general al comutei rdspunde cf,

este vorba de o surnS totalA de 2659 lei, confomr Dispoziliei primarului corn.Arcug nr.l8l202l .

in continuare d-ul Gyorgy Janos se intereseaztr de cele 2 poduri de beton care sunt la iegirea din sat, dacd acestea

pot fi desfiinfate , deoarece drumul de acolo poate sA fie amenajat fhri a avea nevoie de aceste poduri.



Rdspunsul primarului este ca pAna cAnd procesul ctr SNC Ploiegti nu se finalizeaz[, acestea nu pot fi atinse.

deoarece drumul de ocolo este afectat de acest proces.

Nefiind alte disculii, subiecte de discutat, pre;edintele sedintei inchide sedinta la ora 15,15.

Presedintele qedintei

VANCSA LAJOS

Secretar general al comunei

VURA JUDIT IMOLA


